
                                                                                                                   

 
 

 

§ 139 Reservation från Centerpartiet i Tyresö till 

Kommunstyrelsen 1 juni 2021 
 

Centerpartiet i Tyresö är positiva till solenergi men inte om det blir dyrare för 

kommunen att installera solceller/solpaneler på kommunala fastigheter på 

skattebetalarnas bekostnad. 

 

På Kommunledningsutskottets sammanträde 17 mars 2021 fanns § 31 Ansökan 

om investeringsmedel för ny solcellsanläggning på Akvarievägens förskola. 

 

På samma sammanträde gällde även ärendet efter den om Akvarievägens 

förskola en ansökan till ytterligare en förskola.  

I beslutskrivningen på kommunledningsutskottet 17 mars gavs 

kommundirektören i uppdrag att inleda en upphandling av solpaneler på 

Akvarievägens förskola om förutsättningarna för solceller på fastigheten är 

gynnsamma.  

 

På Kommunstyrelsen den 1 juni fanns återigen en ansökan om solceller till en 

tredje förskola.  

 

Samtidigt har kommundirektören ett uppdrag sedan i mars 2020 om att 

utreda solenergilösningar på lämpliga kommunala fastigheter.  

Detta uppdrag har dock inte återrapporterats till 

kommunledningsutskottet än.  
 

Centerpartiet ifrågasätter processen med att först lägga ett uppdrag om att utreda 

om solceller är lämpliga på kommunala fastigheter utan att återrapportera och 

sedan ändå forcera fram investeringsmedel på olika kommunala byggnader.  

 

Förhoppningsvis handlar det inte om att utredningen är färdig men att den har 

visat att det inte är ekonomiskt försvarbart att investera i solenergianläggningar 

på kommunala fastigheter. Man kan naturligtvis ha den politiska åsikten att 

investeringar i solceller ska göras även om det inte är lönsamt. En sådan policy 

bör föregås av beslut i kommunfullmäktige för transparens inför Tyresös 

invånare. Beslut om en utredning togs just för att vi ska ta ansvar för 

skattemedlen och inte hålla på med signalpolitik.   
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